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YÜKSEKOVA SOSYAL ETKİ VE KÜLTÜR DERNEĞİ YETKİLİLERİ 
ODAMIZA HAYIRLI OLSUN ZİYARETİNDE BULUNDULAR

Yüksekova Sosyal Etki ve Kültür Derneği Başkanı İpek Arslan ve yetkilileri, Odamız yeni Yönetim ve 

Meclisine hayırlı olsun ziyaretinde bulundular. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



YENİ YÖNETİM VE MECLİSİMİZ İLE BİRLİKTE TOBB 
BAŞKANIMIZI ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, yeni Yönetim ve Meclisimiz ile 

birlikte TOBB Başkanımız Sn. M. Rıfat Hisarcıklıoğlu'nu Birliğimizde ziyaret ettik. Ziyarette; Yüksekova, 

Şemdinli ve Derecik ile ilgili sorunlar istişare edildi.

Misafirperverliklerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz.



İŞ ADAMI TEOMAN ZEYDAN'I ANKARA'DAKİ OFİSİNDE 
ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu 

Başkanımız Salih 

Özdemir, Meclis 

Başkanımız Timur Sevi, 

yeni Yönetim ve 

Meclisimiz ile birlikte 

Yüksekova'lı İş Adamı 

Teoman Zeydan'ı 

Ankara'daki ofisinde 

ziyaret ettik. Ziyarette; 

Yüksekova, Şemdinli ve 

Derecik ile ilgili sorunlar 

istişare edildi.

Misafirperverliklerinden 

dolayı kendilerine 

teşekkür ederiz.



KÜÇÜK SANAYİ SİTESİ KOPERATİFİ YETKİLİLERİ ODAMIZI 
ZİYARET ETTİLER

Üyemiz, Yüksekova Küçük Sanayi Sitesi Yetkilileri Odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu 

Başkanımız Salih Özdemir ağırladı. Ziyarette Küçük Sanayi Sitesi sorunları istişare edildi.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



YÜKSEKOVA BELEDİYESİ YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ ODAMIZI 
ZİYARET ETTİ.

Yüksekova Belediyesi Yazı İşleri Müdürü Reşit Ataman, Belediye çalışanları ile beraber, Odamız, yeni 

Yönetim ve Meclisimize hayırlı olsun ziyaretinde bulundular. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih 

Özdemir ve Meclis Başkanımız Timur Sevi ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz



DEMETER TARIMSAL KALKINMA KOOPERATİFİ YETKİLİLERİ 
ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Üyemiz, Yüksekova Demeter Tarımsal Kalkınma Kadın Kooperatifi yetkilileri Odamıza hayırlı olsun 

ziyaretinde bulundular. Kendilerini, Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz.



ODAMIZ YENİ YÖNETİM VE MECLİSİNE HAYIRLI OLSUN 
ZİYARETLERİ DEVAM EDİYOR

Üyelerimiz, İş Adamları ve Hemşerilerimiz tarafından Odamız, Yeni Yönetim ve Meclisine hayırlı olsun 

ziyaretleri devam ediyor. Misafirleri, Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur 

Sevi, Yönetim Kurulu Üyemiz, Necati İrinç ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz.



HAKKARİ ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜNÜ ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, Yönetim ve Meclis Kurulu 

Üyelerimiz ve STK Temsilcileri ile beraber Hakkari Üniversitesi Rektörü Sn. Ömer Pakiş'i ziyaret ettik. 

Ziyarette; Yüksekova'da Spor Fakültesinin açılması konusu görüşüldü.

Misafirperverliğinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz.



ODAMIZA HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ YAPILDI

Üyelerimiz, İş Adamları ve Hemşerilerimiz tarafından Odamız, Yeni Yönetim ve Meclisine hayırlı olsun 

ziyaretleri yapıldı. Misafirleri, Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, 

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız Burhan Yılmaz ve Disiplin Kurulu Başkan Yardımcımız Zeki Gürdal 

ağırladı. 

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



GTİ MÜDÜRÜ ODAMIZA HAYIRLI OLSUN ZİYARETİNDE 
BULUNDU

Gümrük Turizm 

İşletmeleri Yüksekova 

Şubesi Müdürü Sn. 

Burak Top, Odamıza 

hayırlı olsun 

ziyaretinde bulundu. 

Kendilerini Yönetim 

Kurulu Başkanımız 

Salih Özdemir, 

Yönetim Kurulu 

Üyemiz Necati İrinç

ve Meclis Üyemiz 

İdris Bozkurt ağırladı. 

Ziyaretlerinden dolayı 

teşekkür ederiz.



ODAMIZA HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ YAPILDI

Üyelerimiz, İş 

Adamları ve 

Hemşerilerimiz 

tarafından Odamız, 

Yeni Yönetim ve 

Meclisine hayırlı 

olsun ziyaretleri 

yapıldı. Misafirleri, 

Yönetim Kurulu 

Başkanımız Salih 

Özdemir ağırladı. 

Ziyaretlerinden dolayı 

teşekkür ederiz.



AYTEST SÜRÜCÜ KURSU YETKİLİLERİ ODAMIZA HAYIRLI 
OLSUN ZİYARETİNDE BULUNDULAR

AYTEST Sürücü Kursu Yetkilileri, Odamıza hayırlı olsun ziyaretinde bulundular. Kendilerini Yönetim Kurulu 

Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi ve Yönetim Kurulu Üyemiz Necati İrinç ağırladı. 

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



AK PARTİ ÖNCEKİ DÖNEM İL BAŞKANI ODAMIZI ZİYARET 
ETTİ

Ak Parti önceki Dönem Hakkari İl Başkanı Sn. Emrullah Gür, heyetiyle beraber odamızı ziyaret etti. 

Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi ve Yönetim İle Meclis 

Üyelerimiz; Burhan Yılmaz, Necati İrinç, M.Kasım Çiftçi, Abdulcebar Arslan, Abdulgafur Çelikbaş ve Zeki 

Gürdal ağırladı. Ziyarette, Çeşitli konularda istişarelerde bulunuldu.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



YÜKSEKOVA'MIZI BAŞARI İLE TEMSİL EDEN ÖĞRENCİLERE 
ODAMIZDA ÖDÜL TÖRENİ DÜZENLEDİK

Gençlik ve Spor Bakanlığı tarafından 

düzenlenen Gençler arası bilgi 

yarışmasında, Türkiye İkincisi olarak 

Yüksekova'mızı başarı ile temsil 

eden öğrencilerimiz Nazlı Ak, Furkan 

Töre ve Bilal Özdel'e Odamızda, 

Üyelerimizin katkılarıyla ödül töreni 

düzenledik. Törene, Yönetim Kurulu 

Başkanımız Salih Özdemir, Meclis 

Başkanımız Timur Sevi ve Yönetim 

ile Meclis Üyelerimiz, Burhan Yılmaz, 

Necati İrinç, M.Kasım Çiftçi, 

Abdulcebar Arslan, Abdulgafur

Çelikbaş, Zeki Gürdal ile Yüksekova 

Anadolu Lisesi Müdürü Ersin Evin ve 

Gazeteciler katıldı.

Yüksekova'mızı başarı ile temsil 

eden öğrencilerimizi canı gönülden 

tebrik ederiz. Ödül törenine ödülleri 

ile katkı sunan Üyelerimiz, Nihat 

Akyol, Naif Oğuz ve Hamit Tinar'a

teşekkür ederiz.



ÜYEMİZ ORSAN LTD.ŞTİ YETKİLİSİ ODAMIZA HAYIRLI OLSUN 
ZİYARETİNDE BULUNDU

Üyemiz Orsan Ltd.Şti yetkilisi Orhan Akkurt odamıza hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. Kendilerini Yönetim 

Kurulu Başkanımız Salih Özdemir ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



AKIN GRUP LTD.ŞTİ YETKİLİLERİ ODAMIZA HAYIRLI OLSUN 
ZİYARETİNDE BULUNDU

Üyemiz Akın Grup Ltd.Şti yetkilisi Haşim Akın, heyetiyle beraber odamıza hayırlı ziyaretinde bulundu. 

Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi ve Meclis Üyemiz, 

Abdulgafur Çelikbaş ağırladı. Ziyarette, Çeşitli konularda istişarelerde bulunuldu.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



KARAYOLLARI 11. BÖLGE SANA YAPILARI BAŞMÜHENDİSİ 
ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Karayolları 11. Bölge Sanat Yapıları Başmühendisi Sn. Necati Ölmez, heyetiyle beraber odamıza hayırlı 

ziyaretinde bulundu. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi 

ve Meclis Üyemiz, Abdulgafur Çelikbaş ağırladı. Ziyarette, Çeşitli konularda istişarelerde bulunuldu.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



HDP HAKKARİ MİLLETVEKİLİ VE İLÇE TEŞKİLATI ODAMIZI 
ZİYARET ETTİ

Halkların Demokratik Partisi (HDP) Hakkari Milletvekili Sn. Sait Dede, HDP Yüksekova İlçe Başkanı Av. 

Şoreş Diri ve Teşkilat Üyeleri, Odamızı ziyaret ettiler. Heyeti, Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir ve 

Meclis Başkanımız Timur Sevi ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz.



ODAMIZDA TURİZM ACENTELERİ İLE İSTİŞARE TOPLANTISI 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Odamızda, Turizm Acenteleri sorunları 

İstişare toplantısı gerçekleştirildi. 

Toplantıya, Yönetim Kurulu 

Başkanımız Salih Özdemir, Meclis 

Başkanımız Timur Sevi, YESO 

Başkanı Vedat Çoğaç, Şoförler Odası 

Başkanı Selami Durna ile İlçemizde 

faaliyet gösteren Turizm Acenteleri 

yetkililer katıldı.

Toplantıda; Esendere-Yüksekova 

arası yolcu taşımacılığı, İlçemize 

gelen İranlı Turistlerin Konaklama ve 

seyahatleri hakkında yapılacaklar 

hakkında görüş alışverişinde 

bulunuldu.

Odamız, Yüksekova'mızın Cazibe 

Merkezi olabilmesi için her türlü 

gayreti göstermeye devam edecektir.



ÜYEMİZ KARMA SANAYİ SİTESİ KOOPERATİFİ BAŞKAN VE 
YÖNETİCİLERİ ODAMIZI ZİYARET ETTİLERİ

Üyemiz Karma Sanayi Sitesi Kooperatifi Başkanı Haci Doğma ve Yöneticileri Odamızı ziyaret ettiler. 

Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir ağırladı. Ziyarette, Kooperatif sorunları görüşüldü.

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz.



YÜKSEKOVA MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜ ŞEFİ ODAMIZI 
ZİYARET ETTİ

Yüksekova Milli Eğitim Müdürlüğü Şefi Sn. Hamza Alkan, Odamıza hayırlı ziyaretinde bulundu. Kendilerini 

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi ağırladı. 

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



ÜYEMİZ WİNDOOR HAZIR MUTFAK İŞLETME SAHİBİ ODAMIZI 
ZİYARET ETTİ

Üyemiz Windoor Hazır Mutfak ve İmalatı İşletme Sahibi Taner Arslan ve Sami Arslan, Odamızı ziyaret ettiler. 

Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi ve Disiplin Kurulu 

Üyemiz Zeki Gürdal ağırladı. 

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



YÜKSEKOVA KAYMAKAMLIĞI KURUM MÜDÜRLERİ ODAMIZI 
ZİYARET ETTİLER

Yüksekova Kaymakamlığı Yazı İşleri Müdürü Sn.Akif Arslan, Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı 

Müdürü Sn.Emir Özdil ve Gençlik Spor İlçe Müdür V. Sn.İlhan YILMAZ, Odamıza hayırlı ziyaretinde 

bulundular. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir ve Meclis Başkanımız Timur Sevi ağırladı. 

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



SAT CAFE ADLI İŞ YERİ AÇILIŞINA KATILDIK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, 

Meclis Başkanımız Timur Sevi, STK 

Temsilcileri ile beraber İlçemizde faaliyete 

başlayan ''SAT CAFE'' adlı işyeri açılışına 

katıldı.

İş yerinin hayırlı olmasını temenni eder, bol 

kazançlar dileriz.



YÜKSEKOVA'MIZIN CAZİBE MERKEZİ OLMASI İÇİN HAREKETE 
GEÇTİK

Odamızda yapılan İstişare 

toplantısı sonrasında 

harekete geçen, Yönetim 

Kurulu Başkanımız Salih 

Özdemir, Meclis Başkanımız 

Timur Sevi, YESO Başkanı 

Vedat Çoğaç, Şoförler Odası 

Başkanı Selami Durna ile 

İlçemizde faaliyet gösteren 

Turizm Acenteleri yetkilileri ile 

beraber Esendere Belediye 

Başkanı Sn. Dırbaz Büyüksu

ve Gümrük Müdürü Sn. Ayşe 

Arslantaş ve ardından 

Gümrük Turizm İşletmeleri 

Müdürü Sn. Burak Top'u 

ziyaret ettiler. 

Ziyarette; Turizm 

İşletmelerimizin sorunları ve 

Yüksekova'nın cazibe 

merkezi haline getirilmesi gibi 

konularda istişarelerde 

bulundular.



MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRÜMÜZ İLE BERABER OKUL ZİYARETİ 
GERÇEKLEŞTİRDİK

Yönetim Kurulu 

Başkanımız Salih 

Özdemir, Yönetim 

Kurulu Üyemiz Necati 

İrinç ve Meclis Üyemiz 

Abdulcebar Arslan, Milli 

Eğitim Müdürümüz 

Sn.Yusuf Atael ile 

birlikte Özel Eğitim 

Uygulama Okulu ve 

Özel Eğitim Meslek 

Okulunu ziyaret ettiler. 

Ziyarette, 

öğrencilerimize pizza 

ikramında bulundular. 

Eğitimin önemli 

olduğunu bilen, YÜTSO 

Yönetimi ve Meclisi 

olarak her fırsatta eğitimi 

destekleyeceğiz



KARNE DAĞITIM ETKİNLİĞİNE KATILDIK

Yönetim Kurulu 

Başkanımız Salih 

Özdemir, Kaymakamımız 

Sn. Ömer Çimşit, Milli 

Eğitim Müdürümüz Sn. 

Yusuf Atael ve İlçe 

protokol üyeleri ile birlikle 

50. Yıl İlk/Ortaokulunda 

düzenlenen karne dağıtım 

etkinliğine katıldı.



HAKKARİ MUSİAD BAŞKANI ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Hakkari Müstakil Sanayici 

ve İşadamları Derneği 

(MÜSİAD) Başkanı Sn. 

Adnan Öveç ve Üyemiz 

Servet Dinç, Odamızı 

ziyaret ettiler. Kendilerini 

Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcımız M. Kasım 

Çiftçi ağırladı. Ziyarette, 

Çeşitli konularda 

istişarelerde bulunuldu

Ziyaretlerinden dolayı 

teşekkür ederiz.



DUBAİ İŞ GEZİSİ DÜZENLEDİK

Odamız ve KOSGEB işbirliği ile Dubai Guldfood Uluslararası Gıda Fuarı ziyaret ve iş gezisi organizasyonu 

düzenlenecektir.  Başvuru yapmak ve detaylı bilgi almak için Odamız ile iletişime geçmeniz gerekmektedir.



HAKKARİ- YÜKSEKOVA TURİZM GELİŞTİRME ÇALIŞTAYINA 
KATILDIK

Yüksekova Hilton Otelinde, STK temsilcileri ve Turizm Şirketlerinin katılımıyla ''Hakkari-Yüksekova Turizm 

Geliştirme Çalıştayı'' düzenlendi. Çalıştaya, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız Mehmet Kasım Çiftçi, STK 

temsilcileri ve Turizm Şirketleri katıldı.

Çalıştayda, Bölgemizdeki Turizmini geliştirme, bölgemizi cazibe merkezi haline getirme ve turizm 

sektöründeki sorunlar dile getirildi.



DEVA PARTİSİ İL VE İLÇE BAŞKANLARI ODAMIZI ZİYARET 
ETTİLER

Deva Partisi Hakkari İl Başkanı Sn. İbrahim Piruzbeyoğlu, İlçe Başkanı Sn. Seyhan Örbey ve teşkilat üyeleri 

odamızı ziyaret ettiler. Heyeti Yönetim Kurulu Üyemiz Necati İrinç ağırladı. Ziyarette, çeşitli konularda 

istişarelerde bulunuldu.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



DEVA PARTİSİ İL VE İLÇE BAŞKANLARI ODAMIZI ZİYARET 
ETTİLER

Değerli Üyemiz, Odamız ve TOBB 

Meybem işbirliğinde ''Motorlu Kara 

Taşıtları Alım Satım Sorumlusu Seviye 5 

ve Sorumlu Emlak Danışmanlığı Seviye 

5'' Mesleki yeterlilik belgesi başvuruları 

başladı. Başvuru yapmak ve detaylı bilgi 

almak için odamıza uğramanız 

gerekmektedir.


